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Onderwerp: Belronde vakbonden

IIE
Alvast even een korte terugkoppeling van mijn belronde langs de bonden. Ik krijg alleen mijn contactpersoon van V&VN niet te

pakken... Ik weet dus ook niet of zij aanschuiven bij het overleg. Mochten jullie nog een contactpersoon hebben die ik zou

kunnen bellen, dan hoor ik het graag!

- De bonden organiseren volgende week gezamenlijk allerlei acties voor de zorg. Op 5 september staat de grote landelijke
actie dag samen met de linkse oppositiepartijen gepland.

- De waardering van zorgprofessionals moet echt op nummer 1 staan voor de agenda:
+ Volgend jaar moeten er heel veel cao’s gesloten worden, maar volgens de FNV valt er niets te onderhandelen,

want er is geen ruimte.

« De FNV krijgt veel vragen over de bonus. Wie komt er bijv. allemaal in aanmerking? En wanneer kunnen

zorgprofessionals het geld op hun rekening verwachten?

« De hele gang van zaken in de Kamer en het wegstemmen van de motie heeft tot veel onrust en woede geleid
onder zorgprofessionals. De berichten over de extra JEEEZ}vallen ook niet zo lekker...

- De bonden waarschuwen al wel voor een wat venijnige toon tijdens het overleg. Toch kijken ze ook allemaal wel uit naar

de kennismaking met de minister.

- Naast de waardering is het verminderen van de werkdruk een belangrijk thema. De bonden denken graag mee op dit

thema. Het is wel belangrijk om hier integraal naar te kijken. De bonden zitten niet te wachten op een nieuwe tafel om

weer nieuwe plannen te maken.
- De CNV maakt zich zorgen om de opschaling van IC capaciteit en het risico van functiedifferentiatie. Er moet echt flink

geinvesteerd worden in opleiden.
- De Nationale Zorgklas krijgt veel aanmeldingen van zowel zorgprofessionals als werkgevers. Er is grote vraag naar deze

mensen. Potentiele capaciteit die ontstaat op de markt moet straks ook door de overheid goed benut gaan doen. Wat

gaat VWS hieraan doen? En kan VWS er voor zorgen dat de accreditatie voor de niveau 3 opleiding spoedig verloopt?
Zonder accreditatie durven werkgevers het niet aan en blijft veel potentie onbenut.

- De bonden willen graag een stand van zaken over de voorraad PBM en het testbeleid voor zorgprofessionals. Er is een

motie aangenomen om zorgprofessionals voorrang te geven bij het testen. Hoe geeft het ministerie invulling aan deze

motie?

Ik kom dan denk ik tot de volgende agenda:
Kennismaking
Waardering van de zorgprofessionals
Aanpakken werkdruk

Opleiden: Nationale Zorgklas en opschaling IC-capaciteit
Stand van zaken voorraad PBM en testbeleid voor zorgprofessionalsnL

Ik hoor graag hoe jullie hieraver denken! Ik ga in ieder geval alvast starten met het verzamelen van input op deze thema'’s.

Groet FR


